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Szanowny Panie Prezydencie 

 W związku z interwencją Dyrekcji Samorządowego Żłobka nr 30 zwracam się z prośbą 
o podjęcie działań zmierzających do przejęcia zimowego utrzymania chodników wzdłuż 
ogrodzenia Samorządowego Żłobka nr 30 (ogólnodostępna część działki nr 21`2 obręb 22 
jednostka ewidencyjna Śródmieście) oraz ul. Majora i ul. Sudolskiej. 
 
Obecnie za utrzymanie zimowe w/w chodników odpowiada dyrekcja Samorządowego Żłobka 
nr 30. W przypadku, gdy Miasto dysponuje wyspecjalizowanymi jednostkami własnymi do 
utrzymania zimowego dróg i chodników, zobowiązywanie dyrekcji Żłobka do utrzymania 
ogólnodostępnych, osiedlowych ciągów pieszych jest nieuzasadnione. Zadaniem Żłobka jest 
opieka nad najmłodszymi mieszkańcami Miasta Krakowa, a nie utrzymywanie infrastruktury 
miejskiej, za które odpowiedzialne są inne jednostki. W wymienione chodniki przylegają 
bezpośrednio lub są w trwałym zarządzie Samorządowego Żłobka nr 30, ale ten jako jednostka 
gminna jest finansowana z budżetu miasta tak samo jak MPO czy ZZM które takie prace 
powinien wykonać. Proszę o informacje jakie działania może podjąć dyrekcja żłobka (podział 
nieruchomości, wydzielenie pasa zieleni, przekazanie trwałego zarządu innej jednostce            
np. ZDMK, ZZM itp.?) żeby zdjąć z niej obowiązek zimowego utrzymania chodników. 
 
 

 

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 



Radny Miasta Krakowa 


